
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 3. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 250
I svar på spørgsmål 910 – SUU alm. del, oplyser Sundhedsstyrelsen, at et
studie publiceret i 2000 har vist, at 6,1% af patienterne, der blev behandlet
med akut PCI efterfølgende havde behov for hjertekirurgi i form af koronar by-
pass (CABG) før de kunne udskrives. De data, der ligger til grund for dette
studie, er indsamlet i perioden september 1993 til januar 1995, altså for 20 år
siden. Siden da er der sket en markant teknologisk udvikling indenfor PCI og
behov for hjertekirurgi i relation til PCI er som følge heraf faldet dramatisk.
Finder ministeren det hensigtsmæssigt at Sundhedsstyrelsen planlægger akti-
viteter i det danske sundhedsvæsen på baggrund af data fra 1995 på et områ-
de, der har ændret sig markant siden da?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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